
 

                                                                                                                                                                                                                      

VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING LTV DE HUT 2024 
 
Datum: Vrijdag 23 Februari 2024 
Tijd:  20:00u 
Plaats:  Tennispaviljoen LTV De Hut 
 
 
1. OPENING DOOR DE VOORZITTER 
 
Er zijn 19 aanwezige leden. 
 
18 leden hebben de moeite genomen om zich af te melden. 
 
John van Loon opent als voorzitter de vergadering met een welkom aan de aanwezige leden. 
 
Allereerst staan we stil bij het overlijden van Cor van Hemert, welke sinds 1978 lid is geweest van 
onze vereniging. 
 
John geeft een terugblik op het jaar 2023 (vanaf de laatste ALV) en het eerste deel van 2024. De 
volgende punten worden besproken: 

• Beslissing ALV 2023; voorlopig alléén tennis. Toelichting wordt gegeven dat er op basis van de 
MooiLaarbeek oproep reactie is gekomen om padel te organiseren, maar uit die reacties is 
niemand gekomen die de kar gaat trekken. Het bestuur benadrukt dat de club nog steeds 
openstaat voor padel, mits vanuit de Aarlese gemeenschap geïnitieerd en getrokken. 

• Proef bardiensten; alléén bardienst bij georganiseerde activiteiten 

• Nieuwjaarstoernooi 2024 

• Nieuwe hoofdsponsor; Intersport Gunneman 

• Alsmaar dalende ledenaantallen; afmeldingen nagebeld voor reden afmelding 

• Tonny van Alem geëerd met naamgeving baan 1 
 
John geeft ook een kijkje in het aankomende jaar; 

• 60 jarig jubileum. alle leden worden uitgenodigd om zich aan te melden indien zij zich willen 
inzetten voor de organisatie van een feestdag/avond. Inmiddels hebben zich leden aangemeld 
en is de feestcommissie al 2x bij elkaar geweest. Wens jij je desondanks alsnog aan te melden, 
neem dan contact op met Argo. 

• Vervanging banen 1,2,3 

• NLDOET 16 Maart 

• Trainingen aankomend jaar 

• Vrijwilligers 
 

2. INGEKOMEN STUKKEN / VRAGEN 
 
Er zijn geen ingekomen stukken en / of vragen. 
 
3. GOEDKEURING VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 31 MAART 2023 

 
Er zijn geen vragen. Het verslag wordt in overeenstemming met het concept vastgesteld.  



 

 
4. FINANCIËLE VERANTWOORDING 

 
Mike van Hoof (secretaris) licht de financiën van LTV De Hut toe. 
 
Het financiële beleid van de vereniging wordt toegelicht; 

● Financiële missie is onveranderd; 
o Kostenneutraal drijven van een gezonde tennisvereniging, waarbij; 

▪ Leden een reële contributie betalen (jaarlijkse indexering); 
▪ Reële kantineprijzen worden gevraagd; 

o Geen lening afsluiten, sparen voor investeringen (reserveren). 
● De strategie die daarbij hoort; 

o Meerjarenplan opstellen en naleven; 
o Mogelijkheden subsidies benutten ; 
o Focus op kostenbesparingen. 

 

De volgende overzichten worden gepresenteerd; 
a. Het resultaat over boekjaar 2023; 
b. De balans per 31 december 2023; en 
c. De begroting voor boekjaar 2024. 
 

Resultaat boekjaar 2023: 
● Negatief resultaat van 247 euro; 
● Inkomsten contributie (flink) gedaald; 
● Er zit voor ~900 euro rente in vanwege het hoge banksaldo; 
● Kosten sportpark ~10k euro minder vanwege stoppen reservering vervanging banen; 
● Inkoop kantine ongeveer 50% van de opbrengst kantine. 

 
Balans per 31 December 2023: 

● Liquide middelen bijna 100k euro; 
● Eigen vermogen ongeveer ~100k euro; 
● In 2023 zijn de tractor (1k euro) en toegangscontrole ~7k euro) van de reservering geboekt; 
● In 2024 zal er ongeveer ~60k euro van de reservering worden afgeboekt voor de vervanging 

van de tennisbanen. 
 
Begroting boekjaar 2024: 

• Voor 2024 is er een break-even begroting opgesteld; 

• Er zit een eenmalige subsidiepost in van ~4k EUR, waardoor 2024 op break-even uitkomt. 
 

 
5. VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE EN BENOEMING NIEUWE KASCOMMISSIE 
 
Niek Withagen en Peter Groenendaal hebben de boeken i.c.m. de kas gecontroleerd. Niek licht de 
bevindingen mondeling toe. De administratie zag er netjes en overzichtelijk uit. Complimenten aan 
het bestuur. Kortom, complimenten over het gevoerde financiële beleid. 
 
Niek adviseert de ALV om het bestuur decharge te verlenen. Dit gebeurt dan ook middels een 
applaus.  
 



 

Niek en Peter worden bedankt voor hun bijdrage in de kascommissie.  
Niek blijft als lid van de kascommissie. Peter treedt af als lid van de kascommissie. Tom van den 
Heuvel meldt zich aan als lid van de kascommissie. 
 
Zonder hoofdelijke stemming wordt er door de leden ingestemd met de jaarcijfers van 2023. 
 
 
6. VOORSTELLEN INGEDIEND DOOR HET BESTUUR: 
 
Contributie: 
Het voorstel is om de contributie voor 2024 vast te stellen middels de afgesproken indexatie voor 
2024, inclusief de indexatie van 2023. In 2023 hebben we de indexatie niet doorgevoerd vanwege 
onzekerheden (contributie 2023 was gelijk aan contributie 2022), wat in feite betekent dat we die in 
2024 alsnog willen meenemen. Dit zou betekenen dat de contributie voor senioren, junioren en 
ondersteunende leden respectievelijk 164 euro, 78 euro en 32 euro zouden gaan bedragen. 
 
De contributie bedragen voor 2024 worden voorgesteld: 
Contributie senioren   € 164,00  (was € 146,00); 
Contributie junioren   € 78,00  (was € 70,00); en 
Contributie ondersteunende leden € 32,00  (was € 28,00).  
 
In vergelijk met de contributies van TV Dierdonk (2024: 165 euro), TV De Sprenk (2023: 159 euro) en 
TV ’t Slotje (2022: 160 euro) zijn de voorgesteld contributies reëel. 
 
De leden stemmen zonder hoofdelijke stemming hiermee in. 
 
Consumptieprijzen: 
Consumptieprijzen stellen we vast middels een 50% verhouding van kostprijs / verkoopprijs. We 
hebben eerder dit jaar opnieuw van alle consumpties de 50% verhouding berekend. Op basis daarvan 
zijn de nieuwe prijzen voorgesteld. 
 
Voorstellen van de meeste gangbare consumpties; 
Bier:   EUR 2.10 > EUR 2.25 
Wijn:   EUR 2.50 > EUR 2.75 
Thee:   EUR 1.60 > EUR 1.75 
Koffie:   EUR 1.60 > EUR 1.75 
Blik fris:  EUR 2.40* > EUR 2.65* 
Glas fris:  EUR 1.75 > EUR 1.95 
Sportdrank:  EUR 2.40* > EUR 2.65* 
Radler:   EUR 2.50 > EUR 2.75 
Speciaal bier:  EUR 3.25 > EUR 3.50 
* (incl. statiegeld) 

 
De leden stemmen zonder hoofdelijke stemming met de voorgesteld consumptieprijzen in. 
 
Jubilaris(sen): 
José van der Linden (25) 
Annette Kruisbrink (25) 
Lia Arts (25) 



 

 
Toelichting vervanging tennisbanen: 
 
De situatie is dat baan 1,2,3 versleten zijn, tegen het gevaarlijke aan. Baan 4-5 daarentegen kunnen 
nog minimaal 5 jaar mee. We hebben meerdere leveranciers benaderd voor advies. Zij adviseerden 
unaniem om het huidige kunstgras te vervangen met kunstgras. Het bestuur heeft dat advies 
overgenomen. Financiering kan geheel uit eigen middelen plaatsvinden. Subsidie (ongeveer ter 
hoogte van BTW) zal worden aangevraagd na de uitvoering. 
 
Na berichtgeving vanuit het bestuur zijn er door leden verschillende vragen gesteld. Deze vragen en 
antwoorden zijn eerder al gepubliceerd op de website, maar worden tijdens de ALV alsnog toegelicht; 
 

Vraag Antwoord 

Waarom worden de banen 2/3 vervangen en niet 
de banen 4/5? 

Er zijn meerdere partijen uitgenodigd om offerte 
uit te brengen. Zij kwamen allemaal tot de 
conclusie dat de banen 1/2/3 versleten zijn en 
banen 4/5 pas voor 50%. Vervangen van banen 
4/5 zou kapitaalsvernietiging zijn. 

Zijn drie goede banen momenteel niet afdoende? We zijn het onderzoek begonnen met de intentie 
om vijf banen te vervangen. We concludeerden 
dat dat niet nodig is. Daarom besloten we om de 
vervanging van banen 4/5 opnieuw te 
beoordelen wanneer deze versleten zijn. Door nu 
al twee banen in te leveren zou de club zich 
beperken tijdens toernooien en competities.  
Vanuit een subsidie oogpunt gezien is het 
vervangen van drie banen momenteel de beste 
keuze, omdat we bij het vervangen van één baan 
de subsidiedrempel niet bereiken. 

Banen 2/3 hebben last van de zonlichtinval. Kan 
daar iets aan gedaan worden, wetende dat die 
banen in de toekomst bespeeld zullen blijven? 

De problematiek met de zonlichtinval op banen 
2/3 wordt door het bestuur herkend. We kunnen 
daar in de toekomst kijken (eventueel met een 
externe partij) om daar wat tegen te doen d.m.v. 
hogere beplanting of iets dergelijks. Een 
kwartslag draaien van banen 2/3 is qua 
afmetingen niet mogelijk. 

Banen 2/3 hebben last van insecten. Kan daar 
iets aan gedaan worden, wetende dat die banen 
in de toekomst bespeeld zullen blijven? 

De problematiek met de insecten op banen 2/3 
wordt door het bestuur herkend. We kunnen 
daar in de toekomst kijken (eventueel met een 
externe partij) om daar wat tegen te doen d.m.v. 
insectenbestrijding (bijv. insecten werende 
plantages of ultrasone geluidsbronnen). 

Banen 4/5 hebben last van uitstulpingen. Kan 
daar iets aan gedaan worden, wetende dat die 
banen in de toekomst in de huidige staat zullen 
blijven? 

Aan de problematiek met de uitstulpingen wordt 
al enige tijd gewerkt. We zijn met verschillende 
partijen hiermee in gesprek geweest, maar de 
oorzaak laat zich nog steeds raden. We zijn 
momenteel in gesprek met de partij die de banen 
gaat vervangen of de lavalaag gladgestreken kan 
worden. De bewegingen van de uitstulpingen 



 

lijken momenteel stabiel. 

Waarom worden de leden via mail op de hoogte 
gebracht, en niet via een extra ingelaste 
ledenvergadering? 

Het huidige bestuur is in de afgelopen jaren 
tijdens de ALV benoemd. Jaren geleden is tijdens 
een ALV besloten om jaarlijks een bedrag te 
reserveren voor vervanging banen. De 
investering van de vervanging van banen 1/2/3 
vallen ruim binnen de reservering. Daarom zijn 
wij van mening dat het niet nodig was om 
opnieuw de ALV te raadplegen alvorens tot 
aanbesteding over te gaan. 

Waarom kan een dergelijk beslissing niet 
wachten op de ALV van Februari? 

Daar zijn meerdere redenen voor te noemen: 
1. De beperkte geldigheidsduur van de offerte; 
2. De Peinder heeft na een verzoek van het 
bestuur, haar eerder uitgebrachte offerte 
aanzienlijk naar beneden bijgesteld; 
3. Het bestuur wil de werkzaamheden uiterlijk 
voor start voorjaarscompetitie laten verrichten. 
Uitstellen van de opdracht zal tot gevolg kunnen 
hebben dat wij achteraan moeten aansluiten; 
4. De (mogelijk) per maand stijgende prijzen; 
5. Het bestuur wil de 20% subsidieaanvraag op 1 
Januari indienen voor BOSA (niet gelukt). 

 
 
7. VERKIEZING BESTUURSLEDEN 
 
Mike van Hoof is aftredend en is niet herkiesbaar. Mike wordt bedankt voor zijn jarenlange inzet voor 
LTV De  Hut. 
 
De positie secretaris komt hiermee vrij. De voorkeur is dat één van onze huidige leden opstaat en zich 
kandidaat stelt voor de functie van secretaris. Alternatief is dat we de rol van secretaris “uitkleden”. 
Secretaris rol kan beperkt worden tot bestuursrol (mail verdelen / notities vergaderingen). De overige 
werkzaamheden van de secretaris kan verdeeld worden onder de leden, onder het mom “De Club Is 
Van Ons Allemaal”. De overgang naar KNLTB.CLUB enkele jaren geleden maakt het mogelijk om de 
taken makkelijk te verdelen tussen (meerdere) leden. KNLTB.CLUB heeft een uitgebreide support 
functie (werkinstructies en chatfunctie). 
  
Wanneer we taken goed weggelegd krijgen, kunnen we naar 5 officiële bestuursleden (voorzitter, 
secretaris, penningmeester, TC, park en kantine). 
 
Bestuursfuncties die moeten worden ingevuld zijn: 

• Secretaris – vacant per vandaag 

• Penningmeester – We hebben Martien Verbaarschot bereid gevonden de positie van 
penningmeester in te vullen. 

• Park en kantine – Erick Klomp is voornemens om deze rol op zich te nemen, dit gaat verder . 
 
 
  



 

8. RONDVRAAG 
 
Vraag (door Lia Arts): 
Is het mogelijk om trainingen te geven voor specifieke handelingen, bijvoorbeeld opslag? 
Antwoord: 
Dit zal het bestuur meenemen in de besprekingen met de nieuwe trainer. 
 
Vraag (door Mieke van de Graef): 
Kunnen we meer bekend maken dat de blikjes in de container gedeponeerd kunnen worden? 
Antwoord: 
Er staat nog een actie binnen het bestuur (geen prio) om een lijst met aandachtspunten op te stellen 
voor de bardiensten. Hier zullen we dit in meenemen. 
 
Vraag (door Mieke van de Graef): 
Vaak zie je bij de wintercompetitie dat er wedstrijden op verschillende banen/kooien worden 
gespeeld en er banen verlicht zijn waar niet op gespeeld wordt. 
Antwoord: 
We herkennen dit punt, maar we achten het niet haalbaar om dit te voorkomen. 
 
Het bestuur geeft aan dat ze met een schuin oog kijkt naar aanleg van Pickleball. Dit is momenteel de 
snelst groeiende racketsport in de Verenigde Staten. In vergelijking met padel is de aanleg vele malen 
goedkoper. Er wordt een korte video ter promotie van Pickleball getoond. Dit voorlopig ter 
kennisgeving. 
 
 
9. SLUITING 
 
Het bestuur dankt de leden voor hun aanwezigheid en inbreng en wenst iedereen een sportief en 
gezond jaar toe.  
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit John de vergadering en volgt een gezellig samenzijn. 
 
 
Mike van Hoof, 
Secretaris LTV de Hut 


